
Координација  институција  у
погледу  државног  буџета  од
одлучујућег значаја

«Враћање буџета Савјету министара по други пут је лоша вијест»
изјавио је данас високи представник и специјални представник
ЕУ,  Мирослав  Лајчак.  Лајчак  се  у  Сарајеву  сусрео  са
предсједавајућим  Савјета  министара  Босне  и  Херцеговине,
Николом Шпирићем.

Предсједништво БиХ је јуче по други пут Савјету министара
вратило Нацрт буџета за 2008. год. за државне институције.

«Ово  само  може  успорити  развој  кључних  институција  БиХ  и
ставити их под већи притисак да имплементирају једногодишњи
програм  у  року  који  сада,  реално  гледајући,  износи  девет
мјесеци у најбољем случају» рекао је високи представник и
специјални представник ЕУ.

Упозоравајући да би неусвајање буџета у трећем наврату послало
врло  негативну  поруку  јавности  БиХ,  високи  представник  и
специјални  представник  ЕУ  позвао  је  Савјет  министара  и
Предсједништво  да  изврше  тијесну  координацију  у  погледу
приједлога који би коначно био усвојен у Предсједништву и
нашао се у парламентарној процедури.

 «Постојећа  ситуација  потврђује  потребу  за  преговарањем,
компромисним  рјешењима  и  координацијом  у  БиХ»,  изјавио  је
високи представник и специјални представник ЕУ.
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Враћањем буџета Савјет министара БиХ се нашао у немогућој
позицији.  Предсједништво  мора  показати  потребни  ниво
одговорности када је у питању функционалност државе, те радити
са Савјетом министара како би се изнашло рјешење.


